

《单词百科:proclamation是什么意思?proclamation怎么发音?proclamation的解释和用法》

英语单词proclamation是什么意思?proclamation怎么读?proclamation怎么发音?简答网为您整理了proclamation的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



proclamation怎么读

proclamation的读音:[, pr ɒ kl ə ' meɪ ʃ n]

proclamation的意思

1、n.宣布, 公布;公告, 布告;宣言书;

proclamation的相关词组

1、Emancipation Proclamation 解放奴隶宣言 (美国南北战争时期的);

proclamation的近义词

- 1、 **announcement** n.通告;布告;预告;宣告;
- 2、 **assertion** n.声称;使用;主张;明确肯定;
- 3、 **declaration** n.宣言, 布告, 公告, 声明; (纳税品在海关的) 申报;[法] (原告的) 申诉, (证人的) 陈述, 口供;[牌]摊牌, 叫牌;
- 4、 **decree** n.法令, 命令; (法院的) 判决, 裁定; (教会的) 教令;
- 5、 **deliverance** n.解救, 解脱;

proclamation的双语例句

1、 He signed his max contract extension and scooped everyone with a gleeful proclamation on Twitter.

他以顶薪合同续约,并最先在推特(Twitter)上开心地向大家宣布.

2、 To depreciate (currency, for example) by official proclamation or by rumor.

贬低通过官方声明或谣言贬低 (例如货币)

3、 Proclamation from our Xuzhongnese : We endeavoring for advancing everyday!

旭众人的宣言: 我们每天追求进步.

4、 What did the Emancipation Proclamation do?

《解放宣言》的作用是什么?

5、 An official or authoritarian declaration a proclamation or an edict.

宣言,公告官方或权威性的宣布;公告或法令.

6、 This proclamation is hereby issued in allsincerity and earnestness.

切切此布.

7、 But a proclamation was soon issued, to forbid it upon pain of death.

不过很快就出告示, 禁止这种事,违者将被处死.

8、 This proclamation is hereby issued with the full force of the law.

此布.

9、 The patent right will become effective from the date of authorization proclamation.

专利权自授权公告之日起生效.

10、 The President issued an official proclamation of neutrality on September 5,1939.

总统于1939年9月5日发布正式中立声明.

11、 Mahara: Our formal reaction to the Proclamation has already been made public.

马海拉: 我们对于决议的正式表态已经公布.

12、 There is a royal proclamation of the birth of the prince.

那有一张王室的公告,宣告王子诞生了.

13、 As for the proclamation of national emergency, this encountered a number of objections.

至于宣布国家处于紧急状态, 这更遭到不少人的反对.

14、 Allied aircraft dropped leaflets of this proclamation over Rome and other Italian cities on July 17.

7月17日,盟国的飞机在罗马和意大利的其他城市上空,散发了这一文告的传单.

15、 We are not involved in the Proclamation.

我们并没有参与决议讨论.

16、 In a strict legal sense no proclamation of military occupation is necessary.

在严格的法律标准下,军事占领并不需要经过宣告.

17、 It becomes legal upon proclamation.

它将于正式宣告时合法.

18、 When this proclamation came out, they rebelled.

当这个公告一发布,他们就造反了.

以上是简答网为您整理的proclamation怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于proclamation的用法、proclamation的释义、proclamation的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/proclamation>

